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Områdebestyrelsen  
Frederikssund Syd 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 15. juni 2021 kl. 17.00-19.00 i Børnehuset Gyldensten fysisk møde   
 

MØDEDELTAGERE  

Signe Stids-Jønsby 

(Gyldensten) 

Sabrina S. Rasmussen (Maglehøj) 

Mie Andersen (Rørskov) 

Rikke Fyllgraf Søkilde (Stagetorn) 

Sarah Dandanell (Dagplejen) 

Fraværende 

Brit Mølgaard Frandsen (Ørnesten) 

Anne Sode Bergmann (medarbejder 

Stagetorn) 

Malene Pogager Jensen (Møllevej) 

Pernille N. Christoffersen (Områdeleder) 

Lone Kristiansen (Pædagogisk leder) 

Maria Erholdt (medarbejder Ørnesten) 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

Sag nr. 2  Godkendelse af referat fra sidst 

Godkendt 

 

Sag nr. 3  Orientering fra området 

Forebyggelsesplan 

Der er lavet en forebyggelsesplan, som skal ligge på hjemmesiden. Bestyrelsen 

blev orienteret om denne. 

 

Børne- og ungepolitikken 

Uddannelsesudvalget takker for de mange konstruktive høringssvar der er 

kommet på udkastet til den nye børne- og ungepolitik. Høringssvarene vil blive 

indarbejdet i den endelige børne- og ungepolitik som vil blive behandlet på 

møde den 11. august, og efterfølgende til beslutning i byrådet.  
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 Dagsorden 
Børn i området 

Der er lang venteliste til vores børnehuse på vuggestuebørn men stort set 

ingen børnehavebørn, så i øjeblikket er vi i syd ved at kigge på, om der kan 

tages flere vuggestuebørn ind så vi fortsat holder vores normering.  

 

Covid-19 

Der er lige kommet nye retningslinjer som stort set gør at dagtilbud kan vende 

tilbage til normalen. Vi skal dog stadig tænke på de sundhedsmæssige 

retningslinjer, som afstand, rengøring af overflader, nære kontakter, hvilket 

betyder at vi ikke bare åbner helt op som før. Alle huse er ved at planlægge 

forældrekaffe/forældremøder, hvor der vil blive snakket om, hvordan 

hverdagen kan blive efter corona.  

 

Sag nr. 4  Nyt fra de enkelte dagtilbud/dagplejen 

Gyldensten 

Det skrider fremad med byggeriet. Der er åbent en ny vuggestuegruppe i 

pavillonen som allerede er fyldt op.  

 

Dagplejen 

Legestuen er startet op igen, det er rigtig dejligt.  

 

Maglehøj 

Der er ro på og det fungerer rigtig godt. Personalet har overskud og der er tid 

til snak med forældrene.  

 

Stagetorn 

Den nye struktur i børnehaven er startet og det er gået rigtig godt.  

 

Rørskov 

Der har været afholdt husrådsmøde, hvor husrådet blev præsenteret for 

legecertificeringen. Det lyder som et spændende projekt, hvor legen er 

omdrejningspunktet for pædagogikken.  

 

Sag nr. 5  Kostpolitik 

Lige nu ligger der en kostpolitik som er fra 2013. Der er dog sket en del siden 

den blev udarbejdet, så det er på tide den bliver revideret. I øjeblikket er det 

et projekt i gang i Slangerup og Frederikssund Nord om børneliv i sund 

balance, hvor der bl.a. er fokus på kost. Her er lavet et inspirationsoplæg om 

sund mad og drikke. Sundhedsstyrelsen har også lavet pjece omkring kost til 

småbørn. 

 

I området bliver der arbejdet med en ny kostplan, der ikke bliver så lang og 

som også kommer til at indeholde rammer for det gode måltid. Bestyrelsen 

ønskede at der i en velkomstfolder kom til at så lidt omkring hvad der står i 

kostpolitikker herunder, hvordan der holdes fødselsdage.  

 

I forhold til morgenmad vil det være op til de enkelte huse, hvordan de har 

morgenmad og det er et lille udvalg der tilbydes ex. Havregryn/grød el. brød. 



 

 

3/3 

 Dagsorden 
 

Kostpolitikken tages op igen på næste møde, så den endelige kan blive lagt på 

hjemmesiden.  

 

Sag nr. 6  Forældresamarbejde 

Noget af det flere af børnehusene er optagede af lige nu, er hvordan vi kan 

åbne op, når forældre igen må komme ind i institutionen. Vi har oplevet at 

børnene har trives godt med at de har tid og ro til fordybelse i dagligdagen 

fordi de ikke hele tiden forstyrres når børn afleveres og hentes. Vi er samtidig 

opmærksomme på at forældrene ikke helt trives i det, så derfor vil de enkelte 

børnehuse høre forældrene om, hvordan vi eventuelt kan gøre fremadrettet 

for at tilgodese både børn og forældre. 

 

Der var et ønske om at Husrådene i de enkelte huse kunne have læreplanen 

med som punkt og bringe videre til bestyrelsen som input til evalueringen. Til 

næste møde samles det der er skrevet om forældresamarbejde.  

 

 

Sag nr. 7  Næste møde 24. august kl. 17-19 i Gyldensten 

• Forældresamarbejde ift. Læreplanerne 

• Hørning på budget 

• Forældretilfredshedsundersøglesen 

• kostpolitik 

 

Sidste møde i 2021 er den 22. november kl. 17-19 i Gyldensten 

 

 

 


